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Protokół XI/19 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 22 lipca 2019r. 

 

Sesja odbyła się w Sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej im. Oskara Kolberga  

w Kielcach ul. Stefana Żeromskiego 12. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:15  i trwały do godz. 16:45. 

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Piotr Świerczyński oraz mec.  

Ewa Halicka. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XI sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego Sejmiku – 

Pana Andrzeja Prusia. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego Województwa Świętokrzyskiego. 

3. Stwierdzenie kworum. 

4. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

5. Wybór sekretarzy obrad. 

6. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

7. Informacja Marszałka Województwa z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

w okresie między sesjami. 

8. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach podejmowanych 

pomiędzy sesjami.  

9. Informacja dotycząca sytuacji w zakresie transportu publicznego w województwie 

świętokrzyskim, a także możliwych do podjęcia przez Samorząd Województwa działań 

zmierzających do zwiększenia jego dostępności i poprawy koordynacji. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zamiaru prowadzenia Muzeum 

Okręgowego w Sandomierzu jako wspólnej instytucji kultury: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa – p. Andrzeja 

Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Kultury, Edukacji i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej p. Agnieszki 

Buras,  

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad występowania mieszkańców województwa 

świętokrzyskiego z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Marszałka Województwa –p. Andrzeja 

Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącego  

p. Macieja Gawina, 
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c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia Nagrody "Świętokrzyski Anioł Dobroci" 

oraz przyjęcia Regulaminu w/w Nagrody: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek Województwa  

p. Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji p. Waldemara Wrony, 

c) dyskusja,  

d) głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Regionalnego programu 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej do 2025 r.”: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek Województwa p. Renaty 

Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji p. Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko kierownika Regionalnego 

Centrum Naukowo - Technologicznego w Podzamczu: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

 p. Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

       Przewodniczącego Komisji p. Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej 

do przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko kierownika Świętokrzyskiego 

Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej Górze: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  p. Marka 

Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie     

  Przewodniczącego Komisji p. Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko kierownika Wojewódzkiego 

Szpitala Specjalistycznego im. św. Rafała w Czerwonej Górze: 

a) przedstawienie projektu uchwały  - wystąpienie Członka Zarządu p. Marka 

Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie   

Przewodniczącego Komisji p. Waldemara Wrony, 
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c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wojewódzkiego Szpitala 

Specjalistycznego im. św. Rafała w Czerwonej Górze na wynajem pomieszczeń́ o łącznej 

powierzchni 115,49 m2: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Marka 

Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie  

    Przewodniczącego p. Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów dla 

uczniów liceów ogólnokształcących w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 

2019/2020 w ramach projektu pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego 

pn. Świętokrzyski program stypendialny realizowanego w obszarze Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Mariusza Goska, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej  

p. Agnieszki Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów 

dla uczniów szkół zawodowych w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 2019/2020  

w ramach projektu pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego pn. Świętokrzyski 

program stypendialny dla uczniów szkół zawodowych realizowanego   

w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2014-2020: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Mariusza Goska, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej p. Agnieszki 

Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Policealnej Szkoły dla Dorosłych 

w Skarżysku- Kamiennej: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Mariusza Goska, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej p. Agnieszki 

Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Policealnej Szkoły dla Dorosłych  

w Morawicy: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Mariusza Goska, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej p. Agnieszki 

Buras, 
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c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji „Programu budowy      

    przydomowych oczyszczalni ścieków dla województwa świętokrzyskiego na lata 2018-      

    2021 z perspektywą do 2026”: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony i Środowiska – wystąpienie 

Przewodniczącego p. Artura Konarskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz  

  Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umów sprzedaży, nieruchomości gruntowych     

  położonych w gminie Kije, w obrębie Umianowice, na potrzeby realizacji zadań Zespołu  

  Świętokrzyskich  i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych w Kielcach: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy, z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego p. Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej p. Magdaleny 

Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, 

na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości o łącznej powierzchni 77,4254 ha, stanowiących 

własność Województwa Świętokrzyskiego, położonych w gminach: Sandomierz, Samborzec 

i Koprzywnica: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego p. Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej p. Magdaleny 

Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, 

na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości o łącznej powierzchni 16,5389 ha, stanowiących 

własność Województwa Świętokrzyskiego, położonych w gminie Łubnice, powiat staszowski 

oraz  w gminie Pacanów, powiat buski: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy, z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego p. Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej p. Magdaleny 

Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 



5 
 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/554/17  

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 20 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości stanowiących własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonych w Kielcach przy ul. Langiewicza: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu p. Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy, z Zagranicą –  wystąpienie 

Przewodniczącego p. Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej  

    p. Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarząd p. Mariusza Goska, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego p. Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Buskiemu: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  p. Mariusza Goska, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej p. Agnieszki 

Buras, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącejp. Magdaleny 

Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa p. Marii 

Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej  

p. Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019 – 2043: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa  

         p. Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów- wystąpienie Przewodniczącej p. Magdaleny 

Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2019 rok: 
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a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa  

     p. Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów- wystąpienie Przewodniczącej p. Magdaleny 

Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/12/18 Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji Budżetu 

i Finansów: 

a) przedstawienie projektu  uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość p. Marka Bogusławskiego, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/23/18 Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej: 

a) przedstawienie projektu  uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość p. Marka Bogusławskiego, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/13/18 Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu: 

a) przedstawienie projektu  uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość p. Marka Bogusławskiego, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

35. Informacja o realizacji Kontraktów Terytorialnych w 2018 roku. 

36. Interpelacje i zapytania radnych. 

37.  Sprawy różne.  

38. Zamknięcie XI sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

W związku z wejściem w życie z dniem 25 maja 2018r. rozporządzenia Parlamentu Europejskiego 

i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, 

że przebieg obrad będzie transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa 

Świętokrzyskiego.   

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś otworzył obrady XI sesji Sejmiku. Następnie powitał 

radnych i zaproszonych gości, zgodnie z załączonymi listami obecności (zał. nr 1, 2, 3, 4, 5 i 6). 
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Ad 2. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w dniu 11 lipca br. do Kancelarii Sejmiku wpłynęło 

Postanowienie Komisarza Wyborczego w Kielcach o objęciu mandatu radnego Województwa przez 

Grzegorza Świercza (zał. nr 7).  

Następnie poprosił Pana Grzegorza Świercza o wystąpienie i zajęcie miejsca przy Sztandarze 

Województwa Świętokrzyskiego. 

Po odczytaniu przez Przewodniczącego Sejmiku roty ślubowania, Pan Grzegorz Świercz 

potwierdził wolę złożenia ślubowania słowami: „Ślubuję”. 

 

Przewodniczący Sejmiku pogratulował ślubującemu objęcia mandatu radnego Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

Ad 3.  

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 4.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w dniu 16 lipca 2019 roku wpłynął do Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego obywatelski projekt uchwały antysmogowej 

złożony przez Stowarzyszenie Przyjazne Kielce wraz z listami poparcia 1037 mieszkańców 

województwa.    

Weryfikacja załączonych list i podliczenie złożonych podpisów przeprowadzone przez Kancelarię 

Sejmiku potwierdziło spełnienie wymogów określonych w art. 89 a ust. 2 ustawy 

 o samorządzie województwa.   

Obecnym na sali przedstawicielom Stowarzyszenia złożył podziękowania za podjęcie  

tej inicjatywy i zachęcenie mieszkańców do partycypacji i poparcia dla opracowanego projektu. 

Następnie poinformował, że zgodnie z art. 89a ust. 3 ustawy o samorządzie województwa  „projekt 

uchwały zgłoszony w ramach obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej staje się przedmiotem 

obrad sejmiku województwa na najbliższej sesji po złożeniu projektu, jednak nie później 

niż po upływie 3 miesięcy od dnia złożenia projektu”.  

Sformułowanie „staje się przedmiotem obrad” nie oznacza obowiązku  głosowania przez Sejmik 

nad podjęciem lub odrzuceniem zgłoszonej uchwały, a jedynie obowiązek wprowadzenia 

jej do porządku obrad sesji.  

Z uwagi na termin przedłożenia inicjatywy i brak możliwości zapoznania się radnych z treścią 

projektu zasadne wydaje się wstępne omówienie go na obecnej sesji.  

Ponieważ porządek obrad XI sesji został radnym przesłany i upubliczniony w BIP  w statutowym 

terminie tj. 15 lipca 2019 zaszła potrzeba jego uzupełnienia  o pkt.:  

„Projekt uchwały antysmogowej  zgłoszony w trybie inicjatywy obywatelskiej”.  
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Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały został złożony przez Stowarzyszenie 

Przyjazne Kielce, stosownie do art. 89a ust. 3 ustawy o samorządzie województwa  (zał. nr 8).  

Radny Grzegorz Gałuszka w imieniu Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego zgłosił 

wniosek o  wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie apelu do Rządu 

Rzeczypospolitej Polskiej o objęcie dofinansowaniem dróg wojewódzkich w ramach ustawy 

o Funduszu Dróg Samorządowych. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały został złożony przez Klub na piśmie, 

stosownie do § 90 ust. 1 Statutu Województwa Świętokrzyskiego (zał. nr 9).  

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad? 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 5.  

Na sekretarzy obrad Sejmik wybrał radnych: Waldemara Wronę i Piotra Żołądka. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, ze zgodnie z art. 21 ust. 2 ustawy o samorządzie 

województwa Sejmik może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Sejmiku. Każdy z wniosków będzie osobno poddawany 

pod głosowanie. 

 

Marek Bogusławski, Członek Zarządu w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość złożył wniosek 

o 5 min. przerwy.  

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił 5 min. przerwy w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały antysmogowej zgłoszonego w trybie inicjatywy obywatelskiej. 

Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie, tj. 28 głosami „za”.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie apelu do Rządu Rzeczypospolitej Polskiej o objęcie dofinansowaniem 

dróg wojewódzkich w ramach ustawy o Funduszu Dróg Samorządowych. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie, tj. 28 głosami „za”. 
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Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku zaproponował, aby omówienie projektu uchwały antysmogowej 

zgłoszonego w trybie inicjatywy obywatelskiej nastąpiło w pkt. 27 porządku obrad, natomiast 

projektu uchwały w sprawie apelu do Rządu Rzeczypospolitej Polskiej o objęcie dofinansowaniem 

dróg wojewódzkich w ramach ustawy o Funduszu Dróg Samorządowych w pkt. 28. 

Pozostałe punkty porządku zmienią odpowiednio kolejność. 

 

Ad 7. 

Radni otrzymali Informację Marszałka Województwa z działalności Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego w okresie między sesjami od  03.06.2019 r. do 07.07.2019 r. (zał. nr 12 ). 

 

Głos w dyskusji zabrał radny Arkadiusz Bąk, który zwrócił uwagę na nieaktualne zapisy zawarte 

w Informacji. Poprosił o wyjaśnienie użytego w tekście skrótu odnoszącego się do nazwy programu 

realizowanego w Urzędzie Marszałkowskim.  

 

Odpowiedzi udzielili: Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, Jacek Sułek Dyrektor 

Departamentu Inwestycji i Rozwoju UMWŚ. Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne 

wypowiedzi osób uczestniczących w dyskusji jest udostępnione na stronie samorządu województwa 

oraz w Biuletynie Informacji Publicznej pod linkiem: 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-

kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html 

 

Radny Andrzej Swajda, Przewodniczący Klubu Radnych PSL odczytał oświadczenie Klubu. 

Tekst oświadczenia stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku  

o działaniach podejmowanych między sesjami (zał. nr 14). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  informację. 

 

Ad 9.  

Radni otrzymali Informację dotyczącą sytuacji w zakresie transportu publicznego  

w województwie świętokrzyskim, a także możliwych do podjęcia przez Samorząd Województwa 

działań zmierzających do zwiększenia jego dostępności i poprawy koordynacji (zał. nr 15). 

 

Radny Mariusz Gosek, Członek Zarządu przedstawił sytuację w zakresie transportu publicznego 

w województwie świętokrzyskim. Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełną wypowiedzi 

Członka Zarządu jest udostępnione na stronie samorządu województwa oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej pod linkiem: 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-

kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
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Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Transportu i Komunikacji UMWŚ przedstawiła 

prezentację Ministerstwa Infrastruktury w sprawie funduszu rozwoju przewozów autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej (zał. nr 16). 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: Bogdan Latosiński Poseł na Sejm RP, radny Mariusz Gosek, radny 

Arkadiusz Bąk, radna Elżbieta Śreniawska, radny Mariusz Gosek (Ad Vocem). 

 Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi osób uczestniczących w dyskusji 

jest udostępnione na stronie samorządu województwa oraz w Biuletynie Informacji Publicznej 

pod linkiem: 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-

kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html 

 

Radny Grzegorz Świercz zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji ww. punkcie.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił  o sprawdzenie kworum w systemie eSesja.  

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez radnego 

Grzegorza Świercza o zamknięcie dyskusji ww. punkcie. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów, tj. 17 głosami 

„za”, przy 4 głosach „przeciwnych” i 6 głosach „wstrzymujących się”. 

  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad 10.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zamiaru prowadzenia Muzeum Okręgowego 

w Sandomierzu jako wspólnej instytucji kultury (zał. nr 18). 

 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa omówił projekt uchwały, a  następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 17/19 stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu). 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Andrzej Swajda, Przewodniczący Klubu Radnych PSL poinformował, że Klub PSL 

zagłosuje „za” przyjęciem projektu uchwały. Jednocześnie podziękował Zarządowi za pozytywną 

odpowiedź w sprawie współfinansowania Muzeum Okręgowego w Sandomierzu. 

 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
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Radny Marek Strzała, Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał jakie są plany funkcjonowania 

Muzeum na najbliższe lata. Po podniesieniu finansowania Muzeum o 50 tyś. zł liczy na bardziej 

ambitne plany. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zamiaru 

prowadzenia Muzeum Okręgowego w Sandomierzu jako wspólnej instytucji kultury. Zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/143/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za”  i stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad 11.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zasad występowania mieszkańców województwa 

świętokrzyskiego z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą (zał. nr 22). 

 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa omówił projekt uchwały, a  następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Waldemar Wrona, zastępca Przewodniczącego Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 10/19 stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad występowania 

mieszkańców województwa świętokrzyskiego z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą. Zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/144/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za”  i stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad 12.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagrody "Świętokrzyski Anioł Dobroci" 

oraz przyjęcia Regulaminu w/w Nagrody (zał. nr 26). 

 

Radna Renata Janik, Wicemarszałek Województwa omówiła projekt uchwały, a  następnie 

poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. Nawiązała do koniecznych zmian redakcyjnych 

w jego treści zgłoszonych na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny. 
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Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 35/19 stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

 Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustanowienia 

Nagrody "Świętokrzyski Anioł Dobroci" oraz przyjęcia Regulaminu w/w Nagrody. Zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/145/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 24 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Ad 13.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Regionalnego programu 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej do 2025 r ” (zał. nr 30). 

 

Renata Janik, Wicemarszałek Województwa omówiła projekt uchwały, a  następnie poprosiła 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.  

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 34/19 stanowi załącznik nr 31 do protokołu). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

do realizacji „Regionalnego programu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej do 2025 r.” 

Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/146/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 27 głosami „za”  i stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
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Ad 14, 15 i 16. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 14, 15 i 16 porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał: 

- w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego 

na stanowisko kierownika Regionalnego Centrum Naukowo - Technologicznego w Podzamczu 

(zał. nr 34), 

 

- w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego 

na stanowisko kierownika Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej Górze 

 (zał. nr 35), 

 

- w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego 

na stanowisko kierownika Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. św. Rafała 

 w Czerwonej Górze (zał. nr 36). 

 

Radny Marek Bogusławski, Członek Zarządu omówił projekty uchwał, a  następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję 

(Opinie Nr 31/19 –  Nr 33/19 stanowią załączniki nr 37, 38 i 39 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do ww. punktów z porządku obrad.  

 

Głos zabrali: 

Radny Grzegorz Świercz poprosił o wskazanie nazwisk osób, które będą wchodziły w skład 

komisji konkursowych. 

 

Radny Marek Bogusławski, Członek Zarządu przedstawił składy komisji konkursowych. 

 

Skład komisji konkursowej Regionalnego Centrum Naukowo - Technologicznego  

w Podzamczu:  

 

I.Przedstawiciele podmiotu tworzącego: 

1. Marek Bogusławski – Przewodniczący (lekarz), 

2. Grigor Szaginian – (lekarz), 

3. Mariusz Bodo, 

4. Marek Jońca. 

 

II.Przedstawiciel Rady Społecznej: 

1. Bogumiła Niziołek 

 

Skład komisji konkursowej Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej Górze: 
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I.Przedstawiciele podmiotu tworzącego: 

1.Marek Bogusławski – Przewodniczący (lekarz), 

2. Bogumiła Niziołek, 

3.Waldemar Wrona (lekarz), 

4. Mariusz Bodo. 

II.Przedstawiciel Rady Społecznej: 

1.Artur Konarski. 

 

Skład komisji konkursowej Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. św. Rafała 

w Czerwonej  Górze: 

 

Przedstawiciele podmiotu tworzącego: 

1.Marek Bogusławski – Przewodniczący (lekarz), 

2. Bogumiła Niziołek, 

3.Grigor Szaginian – (lekarz), 

4. Marek Jońca. 

 

II.Przedstawiciel Rady Społecznej: 

1.Rafał Szpak. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka zauważył pewną nieścisłość ponieważ z informacji przedstawionych 

przez Marka Bogusławskiego, Członka Zarządu wynika, że głosujemy nad wskazaniem członków 

do komisji a nie składów komisji. Radny nadmienił, że składy komisji konkursowych 

są reprezentowane przez przedstawicieli innych organów na przykład: związki zawodowe, Izby 

Lekarskie i Izby Pielęgniarskie. Zarząd ma obowiązek wystąpić do ww. organów o wskazanie 

przedstawiciela. Zaznaczył, że w projektach uchwał brakuje całych składów komisji konkursowych 

i uchwały nie powinny zostać podjęte. Na koniec zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie zaistniałej 

sytuacji. 

 

Radny Grzegorz Banaś zgłosił wniosek o 5 minut przerwy  w obradach.  

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Radny Marek Bogusławski, Członek Zarządu zwrócił się do radcy prawnego mec. Ewy Halickiej 

o wyjaśnienie sytuacji z punktu prawnego. 

 

Głos zabrała mec. Ewa Halicka, Radca Prawny UMWŚ, poinformowała, że §10 Rozporządzenia 

Ministra Zdrowia  z dnia 6 lutego 2012 r. w sprawie sposobu przeprowadzania konkursu na niektóre 
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stanowiska kierownicze w podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcą wyraźnie wskazuje 

skład komisji konkursowej wówczas gdy postępowanie dotyczy kierownika podmiotu leczniczego. 

Skład w proponowanych projektach uchwał jest całościowy, gdyż do każdej z komisji wchodzi: 

- od 3- 6 przedstawicieli podmiotu tworzącego, 

- przedstawiciel rady społecznej, 

- ewentualnie przedstawiciel rektora państwowej uczelni medycznej albo państwowej uczelni  

  prowadzącej działalność dydaktyczną i badawczą w dziedzinie nauk medycznych. 

 

Jeżeli konkurs dotyczyłby zastępcy kierownika podmiotu leczniczego to wtedy zachodzi potrzeba 

powołania komisji, w której przedstawicielami są: 

- przedstawiciel zakładowych organizacji związkowych działających w podmiocie leczniczym, 

- przedstawiciel okręgowej rady pielęgniarek i położnych właściwej ze względu na siedzibę 

podmiotu leczniczego, 

- przedstawiciel okręgowej rady lekarskiej właściwej ze względu na siedzibę podmiotu leczniczego. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka podziękował, za wyjaśnienie wątpliwości. 

 

Przewodniczący Sejmiku zamknął dyskusję i  poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko kierownika 

Regionalnego Centrum Naukowo - Technologicznego w Podzamczu. Zapytał, kto z radnych jest 

za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/147/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 25 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko kierownika 

Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej Górze. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/148/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 25 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko kierownika 
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Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. św. Rafała w Czerwonej  Górze. Zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/149/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 25 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

 

Ad 17.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wojewódzkiego Szpitala 

Specjalistycznego im. św. Rafała w Czerwonej Górze na wynajem pomieszczeń́ o łącznej 

powierzchni 115,49 m2 (zał. nr 46). 

 

Radny Marek Bogusławski, Członek Zarządu omówił projekt uchwały, a  następnie poprosił 

 o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 30/19 stanowi załącznik nr 47  do protokołu). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

dla Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. św. Rafała w Czerwonej Górze na wynajem 

pomieszczeń o łącznej powierzchni 115,49 m2. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/150/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

 

Ad 18 i 19. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 18 i 19 z porządku obrad 

mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał: 

- w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów liceów 

ogólnokształcących w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 2019/2020 w ramach 

projektu pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego pn. Świętokrzyski program 

stypendialny realizowanego w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 (zał. nr 50), 
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- w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół zawodowych  

w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 2019/2020  w ramach projektu 

pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego pn. Świętokrzyski program stypendialny 

dla uczniów szkół zawodowych realizowanego  w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 (zał. nr 51). 

 

Radny Mariusz Gosek, Członek Zarządu omówił projekty uchwał, a  następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów. 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 18/19 –  Nr 19/19 

stanowią załączniki nr 52 i 53 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do ww. punktów z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w dniu 9 lipca 2019 r. projekty uchwał dotyczące 

programów stypendialnych zostały przesłane do konsultacji z Młodzieżowym Sejmikiem 

Województwa Świętokrzyskiego. Z uwagi na sezon wakacyjny opiniowanie projektów przez 

młodzieżowych radnych przeprowadzone zostało w trybie obiegowym. 

 

Julia Dziuba, Wiceprzewodnicząca Młodzieżowego Sejmiku poinformowała, że Młodzieżowy 

Sejmik pozytywnie zaopiniował projekty uchwał. W imieniu Młodzieży podziękowała 

za możliwość utworzenia takich programów, ponieważ wspierają młodych ludzi będących 

w trudniejszej sytuacji materialnej. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Julia Dziuba, Wiceprzewodnicząca Młodzieżowego 

Sejmiku w dniu sesji ukończyła 18 lat i wraz z Andrzejem Bętkowskim, Marszałkiem 

Województwa złożyli życzenia urodzinowe. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów liceów ogólnokształcących w województwie 

świętokrzyskim w roku szkolnym 2019/2020 w ramach projektu pozakonkursowego Województwa 

Świętokrzyskiego pn. Świętokrzyski program stypendialny realizowanego w obszarze 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020. 

Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/151/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół zawodowych w województwie 
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świętokrzyskim w roku szkolnym 2019/2020  w ramach projektu pozakonkursowego Województwa 

Świętokrzyskiego pn. Świętokrzyski program stypendialny dla uczniów szkół zawodowych 

realizowanego  w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego 

na lata 2014-2020. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/152/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił 45 minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Przewodniczący Sejmiku  poprosił  o sprawdzenie kworum w systemie eSesja.  

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 20 i 21.  

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 20 i 21 z porządku obrad 

mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał: 

- w sprawie zmiany nazwy Policealnej Szkoły  dla Dorosłych w Skarżysku- Kamiennej 

 (zał. nr 58), 

 

- w sprawie zmiany nazwy Policealnej Szkoły dla Dorosłych  w Morawicy (zał. nr 59). 

 

Radny Mariusz Gosek, Członek Zarządu omówił projekty uchwał, a  następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów. 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 20/19 –  Nr 21/19 

stanowią załączniki nr 60 i 61 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do ww. punktów z porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 

Policealnej Szkoły  dla Dorosłych w Skarżysku- Kamiennej. Zapytał, kto z radnych 

 jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 
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Uchwała Nr XI/153/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 22 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 

Policealnej Szkoły dla Dorosłych  w Morawicy. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/154/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 22 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 

 

Ad 22.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji „Programu budowy      

przydomowych oczyszczalni ścieków dla województwa świętokrzyskiego na lata 2018- 2021 

z perspektywą do 2026” (zał. nr 66). 

 

Radny Marek Jońca, Członek Zarządu omówił projekt uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie 

przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 

 i Ochrony Środowiska  poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu  uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 17/19 stanowi załącznik nr 67). 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

aktualizacji „Programu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków dla województwa 

świętokrzyskiego na lata 2018-2021 z perspektywą do 2026”. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/155/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 22 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 

 

Ad 23.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa 

Świętokrzyskiego, w drodze umów sprzedaży, nieruchomości gruntowych położonych w gminie 

Kije, w obrębie Umianowice, na potrzeby realizacji zadań Zespołu Świętokrzyskich  

i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych w Kielcach (zał. nr 70).  
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Radny Marek Jońca, Członek Zarządu omówił projekt uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie 

przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji  

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu  uchwały 

przez Komisję (Opinia Nr 23/19 stanowi załącznik nr 71). 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu  uchwały przez Komisję (Opinia Nr 49/19 stanowi 

załącznik nr 72). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

    

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie na rzecz Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umów sprzedaży, nieruchomości 

gruntowych położonych w gminie Kije, w obrębie Umianowice, na potrzeby realizacji zadań 

Zespołu Świętokrzyskich  i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych w Kielcach. Zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/156/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 22 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 74  do protokołu. 

 

Ad 24 i 25.  

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 24 i 25 z porządku obrad 

mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni  otrzymali projekty uchwał: 

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa 

nieruchomości o łącznej powierzchni 77,4254 ha, stanowiących własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonych w gminach: Sandomierz, Samborzec i Koprzywnica (zał. nr 75), 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa 

nieruchomości o łącznej powierzchni 16,5389 ha, stanowiących własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonych w gminie Łubnice, powiat staszowski oraz  w gminie Pacanów, 

powiat buski (zał. nr 76). 

 

Radny Marek Jońca, Członek Zarządu omówił projekty uchwał, a  następnie poprosił o przyjęcie 

przez Sejmik ww. projektów. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów  uchwał 

przez Komisję (Opinie Nr 24 /19- 25/19 stanowią załączniki nr 77 i 78). 
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Radna Magdalena Zieleń ,Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 47/19 - 48/19 

stanowią załączniki nr 79 i 80). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do ww. punktów z porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie, w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości o łącznej powierzchni 

77,4254 ha, stanowiących własność Województwa Świętokrzyskiego, położonych w gminach: 

Sandomierz, Samborzec i Koprzywnica. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/157/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 22 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 81 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 82  do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie, w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości o łącznej powierzchni 

16,5389 ha, stanowiących własność Województwa Świętokrzyskiego, położonych w gminie 

Łubnice, powiat staszowski oraz  w gminie Pacanów, powiat buski. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/158/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 22 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 83 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 84  do protokołu. 

 

Ad 26. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/554/17 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 20 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości stanowiących własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonych w Kielcach przy ul. Langiewicza (zał. nr 85). 

 

Radny Marek Jońca, Członek Zarządu omówił projekt uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie 

przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu  uchwały 

przez Komisję (Opinia Nr 26/19 stanowi załącznik nr 86). 
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Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu  uchwały przez Komisję (Opinia Nr 46/19 stanowi 

załącznik nr 87). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXXVIII/554/17 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 20 listopada 2017 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości stanowiących 

własność Województwa Świętokrzyskiego, położonych w Kielcach przy ul. Langiewicza. Zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/159/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 21 głosami 

„za”  i stanowi załącznik nr 88 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 89 do protokołu. 

 

Ad 27.  

Projekt uchwały antysmogowej zgłoszony w trybie inicjatywy obywatelskiej  został udostępniony 

w systemie eSesja (zał. nr 8). 

 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa przedstawił  i omówił działania jakie Zarząd 

Województwa podjął w omawianym zakresie (zał. nr 90). 

 

Głos  w dyskusji zabrali: 

 Arkadiusz Stawicki, Prezes Stowarzyszenia Przyjazne Kielce, który uzasadnił potrzebę 

przyspieszenia pracy nad przyjęciem projektu uchwały antysmogowej. 

 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, podziękował przedmówcy za zaangażowanie. 

Wspomniał o kolejnych konsultacjach społecznych projektu uchwały opracowanego przez Zarząd 

Województwa Świętokrzyskiego zaplanowanych na grudzień bieżącego roku. 

 

Sławomir Neugebauer, Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i Środowiska 

UMWŚ, poinformował, że powyższy projekt musi przejść cały proces legislacyjny, wspomniał 

też o obowiązującym Programie Ochrony Powietrza. Na koniec zaprosił Przedstawiciela 

Stowarzyszenia Przyjazne Kielce do współpracy nad omawianym projektem. 

 

Radny Mieczysław Sas odniósł się do ustawy ze stycznia bieżącego roku zakazującej produkcji 

kotłów tzw. „kopciuchów” nie spełniających warunków wynikających z powyższej ustawy. 

Zaapelował o zwiększenie środków na dofinansowanie wymiany kotłów na spełniające ustawowe 

wymogi. 

 

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi osób uczestniczących w dyskusji 

jest udostępnione na stronie samorządu województwa oraz w Biuletynie Informacji Publicznej 
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pod linkiem: https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-

swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-

swietokrzyskiego-w-kielcach.html 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w związku ze sprawami zawodowymi radny 

Waldemar Wrona opuścił salę obrad a obowiązki sekretarza obrad przejął radny 

Paweł Krakowiak. 

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 

 i Ochrony Środowiska złożył wniosek formalny o skierowanie projekt uchwały antysmogowej 

zgłoszony w trybie inicjatywy obywatelskiej do  prac Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 

i Ochrony Środowiska. 

 

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych  

o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 

19 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek formalny o skierowanie projektu 

uchwały antysmogowej zgłoszony w trybie inicjatywy obywatelskiej do  prac Komisji Rolnictwa, 

Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów, tj. 18 głosami  

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 91 do protokołu. 

 

Pismo Przewodniczącego Sejmiku w powyższej sprawie stanowi zał. nr 92 do protokołu. 

 

Ad 28.  

Projekt uchwały w sprawie apelu do Rządu Rzeczypospolitej Polskiej o objęcie dofinansowaniem 

dróg wojewódzkich w ramach ustawy o Funduszu Dróg Samorządowych został udostępniony 

w systemie eSesja (zał. nr 9). 

 

Głos zabrał radny Andrzej Swajda, Przewodniczący Klubu Radnych PSL podziękował Radnym 

Klubu PiS za możliwość wprowadzenie ww. projektu do porządku obrad i poprosił o zagłosowanie 

„za” projektem uchwały.  

 

Radny Mariusz Gosek, Członek Zarządu zgłosił wniosek formalny o skierowanie  projektu 

uchwały w sprawie apelu do Rządu Rzeczypospolitej Polskiej o objęcie dofinansowaniem dróg 

wojewódzkich w ramach ustawy o Funduszu Dróg Samorządowych do prac Komisji Strategii 

Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą. 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7460-xi-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek formalny o skierowanie projektu 

uchwały w sprawie apelu do Rządu Rzeczypospolitej Polskiej o objęcie dofinansowaniem dróg 

wojewódzkich w ramach ustawy o Funduszu Dróg Samorządowych do prac Komisji Strategii 

Rozwoju, Promocji  i Współpracy z Zagranicą. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów, tj. 11 głosami 

 „za” przy 7 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 93 do protokołu. 

 

 Pismo Przewodniczącego Sejmiku w powyższej sprawie stanowi zał. nr 94 do protokołu. 

 

Ad 29.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach (zał. nr 95). 

 

Radny Mariusz Gosek, Członek Zarządu omówił projekt uchwały, a następnie poprosił 

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji  

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu  uchwały 

przez Komisję (Opinia Nr 27/19 stanowi załącznik nr 96). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/160/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 19 głosami 

„za”  i stanowi załącznik nr 97 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 98 do protokołu. 

 

Ad 30.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Buskiemu 

(zał. nr 99). 

 

Radny Mariusz Gosek, Członek Zarządu omówił projekt uchwały, a następnie poprosił  

o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 
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Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu  uchwały przez Komisję (Opinia Nr 22/19 stanowi 

załącznik nr 100). 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu  uchwały przez Komisję (Opinia Nr 42/19 stanowi 

załącznik nr 101). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Buskiemu. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/161/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 18 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 102 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 103 do protokołu. 

 

Ad 31, 32 i 33. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 31, 32 i 33 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał: 

- w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia (zał. nr 104), 

 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2019 – 2043 (zał. nr 105), 

 

- w sprawie zmian w budżecie województwa na 2019 rok (zał. nr 106).  

 

Głos zabrała Maria Fidzińska-Dziurzyńska Skarbnik Województwa Świętokrzyskiego, 

która przedstawiła projekty uchwał, a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów. 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów  uchwał przez Komisję (Opinie Nr 43/19 – 45/19 

stanowią załączniki nr 107,108 i 109). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do ww. punktów z porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaniechania realizacji 

przedsięwzięcia. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/162/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 15 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 110 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 111 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019 – 2043. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

Uchwała Nr XI/163/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 15 głosami 

 „za” i stanowi załącznik nr 112 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 113 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2019 rok. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

 kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/164/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 15 głosami  „za” i stanowi załącznik nr 114 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 115 do protokołu. 

 

Ad 34, 35 i 36. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 34, 35 i 36 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał: 

- w sprawie zmiany Uchwały Nr II/12/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia  

30 listopada 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów (zał. nr 116), 

 

- w sprawie zmiany Uchwały Nr II/23/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia  

30 listopada 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej (zał. nr 117), 

 

- w sprawie zmiany Uchwały Nr II/13/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia  

30 listopada 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu (zał. nr 118). 

 

Radny Marek Bogusławski, Przewodniczący Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

poinformował, że w §1. Uchwały Nr II/12/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 

30 listopada 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów wprowadza 

się następujące zmiany: radną Danutę Papaj zastępuje radny Grzegorz Świercz, w § 1. Uchwały 
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Nr II/23/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 roku w sprawie 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej wprowadza się̨ następujące zmiany radną Danutę Papaj 

zastępuje radny Grzegorz Świercz oraz w § 1. Uchwały Nr II/13/18 Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu wprowadza się̨ następujące zmiany radną Danutę Papaj zastępuje radny Grzegorz 

Świercz. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr II/12/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie składu 

osobowego Komisji Budżetu i Finansów. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/165/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 15 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 119 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 120 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr II/23/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/166/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 15 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 121 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 122 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr II/13/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie składu 

osobowego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XI/167/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 15 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 123 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 124 do protokołu. 

 

Ad 37. 

Radni otrzymali Informację o realizacji Kontraktów Terytorialnych w 2018 roku (zał. nr 125). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww. Informację. 
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Ad 38.  

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w trakcie przerw w obradach do Prezydium Sejmiku 

zostały złożone interpelacje i zapytania przez niżej wymienionych radnych: 

- p. Leszka Wawrzyłę, 

- p. Grzegorza Świercza, 

- p. Jolantę Tyjas, 

- p. Andrzeja Swajdę, 

- p. Arkadiusza Bąka, 

 

Radny Tadeusz Kowalczyk złożył na piśmie w interpelacje dotyczące modernizacji drogi 

wojewódzkiej  DW 768 Jędrzejów- Busko oraz w sprawie modernizacji DW 766 na odcinku  

od Pińczowa do skrzyżowania z DW 768. Ustnie poruszył problem braku połączeń w ramach 

transportu publicznego dla mieszkańców południowej części województwa z Miastem Kielce. 

 

Radny Artur Konarski złożył na piśmie interpelację w sprawie wybudowania ekranów 

akustycznych wzdłuż drogi ekspresowej S7 przebiegającej  w pobliżu zabudowań przez 

miejscowości Wodzisław, Klemencice i Mierzawę. 

 

Ad 39.  

Przewodniczący Sejmiku, poinformował, że wpłynęła odpowiedź Ministra Infrastruktury na pismo 

skierowane przez Pana Posła Krzysztofa Lipca w sprawie linii kolejowej nr 8. Z korespondencji 

wynika, że ze względu na zakres rozszerzenia inwestycji - okres projektowania ulegnie wydłużeniu 

i w związku z powyższym w  ramach aktualizacji KPK w lutym 2019 roku  wartość projektu 

została ograniczona w taki sposób, aby możliwe było efektywne zrealizowanie dokumentacji 

przygotowawczej i prac projektowych. Ministerstwo zapewniło jednocześnie, że prowadzone 

są działania mające na celu zapewnienie finansowania robót budowlanych w kolejnej perspektywie 

finansowej na lata 2021-2027. 

 

Powiadomił, że otrzymał do wiadomości pismo Pana radnego Grigora Szaginiana dotyczące 

wystąpienia z Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

(zał. nr 126). 

 

Zgodnie z art. 29 ust. 2 ustawy o samorządzie województwa klub tworzy co najmniej 3 radnych. 

Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej do tej pory liczył 3 członków. W związku z wystąpieniem 

z Klubu przez radnego Grigora Szaginiana Klub ulega rozwiązaniu z powodu niespełniania 

ustawowego warunku jego minimalnej liczebności. 

 

Zakomunikował, że kolejna XII sesja Sejmiku odbędzie 23 września br. w Filharmonii 

Świętokrzyskiej.  Poprzedzą ją posiedzenia Komisji w dniach 19 i 23 września br. Poprosił 

Radnych o rezerwację ww. terminów w swoich kalendarzach. 
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Na koniec oznajmił, że wraz z Prezydium Sejmiku zamierza podjąć działania dyscyplinujące 

radnych wszystkich Klubów do obecności na sesjach Sejmiku. 

 

Radny Marek Bogusławski, Członek Zarządu odniósł się do oświadczenia złożonego przez Klub 

Radnych PSL wyjaśnił, że Arkadiusz Piecyk, Dyrektor WUP został odwołany z funkcji dyrektora 

z powodu utraty zaufania przez obecny Zarząd Województwa. 

 

Ad 40.   

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie XI sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

 

 

                                                                        Przewodniczący Sejmiku 

 

 

                                                                  Andrzej Pruś 

 

 

 

Sekretarze obrad: 

 

 

Radny Waldemar Wrona            Radny Piotr Żołądek                            Radny Paweł Krakowiak 

 

………………………….               .………………………                            …………………………...       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokół sporządzili: 

Iwona Muter 

Robert Świstak 


